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Op 11 april 2023 heeft u raadsvragen ingediend over leges voor sportverenigingen. Met deze brief geven wij 

u antwoord op uw vragen. 

 

Vraag 1. 

Kan het college aangeven hoeveel leges de gemeente in 2022 in rekening heeft gebracht bij sport- en 

scoutingverenigingen? 

Antwoord 

Het college kan deze vraag niet beantwoorden. Uit de omschrijving of uit de aanvrager moet blijken of het 

een aanvraag t.b.v. sport of scouting is, hier kunnen we niet specifiek op selecteren. We brachten voor 

zover na te gaan €13.000 aan leges in rekening. Dit betrof 2 aanvragen, waarvan 1 aanvraag (blaashal) 

€11.000 kreeg opgelegd, conform de legesverordening.  

 

Vraag 2. 

Op welk artikel in de legesverordening zijn de in de toelichting genoemde leges bij HBR en de Kieviten 

gebaseerd?  

Antwoord 

De leges zijn gebaseerd op Artikel 5 van de legesverordening, nader uitgewerkt in tabellen in Bijlage 1, Titel 

2, Hoofdstuk 3 (HBR) en Titel 3, Hoofdstuk 2 (De Kieviten).  

 

Vraag 3.  

Kan het college bevestigen dat bij evt. nieuwbouw voetbalvereniging BVCB duizenden euro’s aan leges zou 

moeten betalen voor een omgevingsvergunning? 

Antwoord 

De hoogte van het bedrag aan leges is grotendeels afhankelijk van de bouwkosten. Zonder de (geraamde) 

kosten van nieuwbouw van het clubhuis te kennen ligt het voor de hand dat voor de omgevingsvergunning 

inderdaad een aanzienlijk bedrag aan leges verschuldigd zal zijn. Deze zullen in dit geval echter gedekt 

kunnen worden uit de uitkering van de opstalverzekering van de club.   
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Vraag 4. 

Welke criteria liggen ten grondslag aan de huidige beperkte selectie van vrijstellingen in artikel 4 van de 

Lansingerlandse legesverordening? 

Antwoord 

Bij de  besluitvorming over de legesverordening door de raad heeft discussie plaatsgevonden over (mate 

van) kostendekkendheid en uitzonderingen, waarna de verordening in zijn huidige vorm door de raad is 

vastgesteld. Vanuit oogpunt van werkbaarheid en om mogelijke precedentwerking te voorkomen is er voor 

gekozen zo min mogelijk vrijstellingen op te nemen in ordening.  

 

Vraag 5. 

Herkent het College het beeld dat er gemeenten zijn die minder leges in rekening brengen aan 

sportverenigingen? Hoe rijmt het college dit met de warme woorden die in het coalitieakkoord aan het 

belang van verenigingen worden gewijd en met de ambitie om in 2030 de sportiefste gemeente van de regio 

te zijn? 

Antwoord 

Het college herkent dit beeld niet: uit een steekproef is gebleken dat vrijwel geen enkele gemeenten in de 

legesverordening uitzonderingen of speciale bepalingen voor wat betreft de hoogte van leges aan 

sportverenigingen heeft opgenomen. In sommige gevallen kan de vereniging een subsidie aanvragen voor 

(een deel van) de leges. 

 

Als gemeente zorgen we voor voldoende en kwalitatief goede basisvoorzieningen, zodat alle 

inwoners/verenigingen op een goede manier hun sport kunnen uitoefenen. Bovendien ondersteunen we met 

de inzet van de sportcoaches en een verenigingsadviseur de verenigingen bij het organiseren van (nieuwe) 

activiteiten en het vitaliseren van hun organisatie. Daarmee geven wij invulling aan het coalitieakkoord en 

de sportvisie.  

 

Vraag 6.  

Welke wijzigingen in de legesverordening acht het College mogelijk danwel wenselijk, om evenementen en 

investeringen door scouting- en sportverenigingen niet langer financieel te ontmoedigen? 

Antwoord 

Het college voert de legesverordening uit zoals deze op 17 december 2021 door de raad is vastgesteld, maar 

acht het niet wenselijk (meer) uitzonderingen of separate bepalingen op te nemen voor groepen en/of 

organisaties. Hiermee wordt een ongewenst precedent geschapen. Een aanvraag omgevingsvergunning wordt 

getoetst en beoordeeld. De gemeente maakt daarvoor kosten die met het heffen van leges worden gedekt, 

al dan niet d.m.v. kruissubsidiëring. De heffingsambtenaar/team Omgevingsrecht moet de door de raad 

vastgestelde verordening uitvoeren.  
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Wij verwachten dat wij met deze brief antwoord hebben gegeven op uw raadsvragen. 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

  
Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 

 

 

 


